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Jaarverslag Boekender Belang over het jaar 2020 
 
Het betreft het 71e jaar van het bestaan van onze vereniging Boekender Belang. 
Door de Corona pandemie vanaf maart 2020, is het een ‘merkwaardig’ jaar geworden. 
 
Bestuurssamenstelling 
Volgens het rooster van aftreden/herkiezen staat Huub Willems in 2020 op de lijst. Hij heeft zich 
herkiesbaar gesteld.  
De bestuurssamenstelling bestaat in 2020 uit de volgende personen: Peter Titulaer, Henk 
Teunissen, Huub Willems, Dree Kuipers, Frans Gubbels, Wilmie Fleuren, Harry Verstegen, Karin 
Niessen en Wendy Heuvelmans. 
 
Geen mogelijkheid tot fysieke jaarvergadering in 2020 
Door de Corona pandemie met alle overheidsmaatregelen is er in 2020 geen openbare, fysieke 
jaarvergadering geweest. De dorpsbewoners zijn in de 1e week van november per brief 
geïnformeerd over de activiteiten van Boekender Belang in 2019, financiële zaken, alsmede een 
aantal lopende zaken over 2020; 

 Het secretarieel jaarverslag 2019 is geplaatst op de website van Boekender Belang 
 Het financiële jaarverslag over 2019 en 2020 wordt bij de eerstkomende jaarvergadering 

toegelicht 
 Jeugdactiviteiten met o.a. Sinter-Merte, Sinterklaas en Koningsdag, zijn allen in verband 

met de Corona pandemie en overheidsmaatregelen afgelast 
 Stand van zaken windturbinepark 
 Ontwikkelingen sportpark Maassenhof 
 Wegen en verkeerszaken 
 De donatieronde is i.v.m. de Corona maatregelen afgelast 
 

Het jaar 2020 door 

 In 2020 hebben de Corona maatregelen ook tot gevolg gehad dat een aantal 
bestuursvergaderingen, plus de jaarvergadering van Boekender Belang, alsmede externe 
vergaderingen geen doorgang hebben kunnen vinden. Het bestuur is derhalve slechts vier 
maal bij elkaar geweest. Deze vergaderingen vonden plaats in de Boostenhof  

 Afgelasting Koningsdag, de Groeëte Bookend Battle, Sint Maarten, Sinterklaas 
In verband met de Covid-19 maatregelen zijn de activiteiten Koningsdag, de Groeëte 
Bookend Battle, Sinter-Merte en Sinterklaas afgelast 

 Windturbines  
o Bert Bomhoff heeft vanaf 1-jan-2021 zijn dienstverband beëindigd (pensioen) bij de 

Provincie Limburg. Zijn taken zijn overgenomen door collega Rob Creemers. 
o Boekender Belang houdt contact met de Provincie en met Samenstroom over de 

ontwikkeling van het windturbinepark, de verdeling van de gelden uit het 
leefbaarheidsfonds en de burgerparticipatie. Echter, sinds de Corona maatregelen in 
werking getreden zijn, zijn er geen bijeenkomsten meer geweest op dit gebied.  
Aan ons verzoek tot digitale informatievoorziening is in 2020 geen gehoor gegeven. 

o Boekender Belang blijft informatie delen met Actiegroep Windturbines Blerick (AWB). 

 Wegen/verkeer 
o Binnen ons bestuur zijn Peter Titulaer, Frans Gubbels en Henk Teunissen bezig met de 

verbreding oostelijke afrit A73 en aanverwante zaken. Dit met een tweetal 
dorpsgenoten, Rijkswaterstaat en Gemeente Venlo. 

 Het Webinar Rijkswaterstaat is opgevolgd. Hier zijn vragen gesteld over het 
achterwege blijven van geluidsschermen aan de Boekendse zijde van de A73. 

 Er is een zienswijze ingediend over het ontbreken van geluidsschermen en het 
ophogen van de geluidproductieplafonds in het ontwerptracébesluit. 
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 Rijkswaterstaat zou dit toelichten op de jaarvergadering indien die doorgang had 
kunnen vinden. 

 Er is een gesprek geweest met de betreffende wethouder. Boekender Belang is niet 
tevreden over het feit dat het college (wederom) geen verantwoording neemt voor 
de leefbaarheid in Boekend. 

 Er is afgesproken dat er, voor wat betreft geluid, metingen zullen worden 
uitgevoerd door de Gemeente. 

 De cumulatieve effecten van de A73, windturbines, sluipverkeer en rangeerterrein 
zijn onder de aandacht gebracht bij de wethouder. 

o Snelheidsdisplays 
Er hebben 3x een aantal weken snelheidsdisplays op 2 plekken in de Boekend gestaan. 
Dit ter bewustwording van je snelheid. Dit zal in 2021 weer vervolg krijgen. 

o Enkele slechte wegen in de Boekend zijn hersteld; de Kamperdwarsweg en het 
aansluitende gedeelte van de Sitterskampweg. 

o De slechte staat van de bermen van de Geliskensdijkweg, met name vanaf  “Van 
Susteren” tot aan de aansluiting met de Eindhovenseweg, is onder de aandacht 
gebracht. 

o De Kockerseweg, Bosweg en Geliskensdijkweg staan op de lijst voor verbetering. 
o De drukte op de Heymansstraat is wederom op de agenda gezet bij de betreffende 

wethouder. 
 Glasvezel 

Er is veel communicatie over de glasvezel(campagne) geweest, maar het minimaal 
benodigde deelnemerspercentage (35%) is niet behaald en daarom geen aanleg glasvezel 
in Belfeld/Boekend/Hout-Blerick/Steyl. 

 Kansen en uitdagingen van de verduurzaming van energie en nieuwe energie in Venlo 
College/Gemeenteraad heeft besloten om te werken aan een beleidskader zon & wind. Ze 
weten dat draagvlak essentieel is. Nieuw gebruik (circulariteit) is een belangrijke ambitie 
van de Gemeente. Ze onderzoeken nu hoe Nieuwe energie het beste circulair opgewekt 
kan worden. Ze zien de energietransitie en de warmtetransitie als een geheel. De eerste 
versie van de Transitievisie warmte is gereed en een tweede versie volgt begin 2021. Ze 
maken hier daar waar mogelijk een verbinding. In regionaal verband werken ze aan een 
Regionale Energiestrategie met Noord- en Midden Limburg (RES NML). Belangrijke 
regionale uitgangspunten nemen ze ook mee in het werken aan een kader voor Venlo. 
Omliggende Gemeenten hebben vaak al een kader zoals Leudal, hierdoor laten ze zich ons 
inspireren.  
Ze kijken samen wat belangrijk is voor de opwek van Nieuwe energie in Venlo. Creativiteit, 
kennis en vaardigheden van de inwoners zijn hard nodig om de juiste keuze te maken. Ze 
maken zo een kader om de opwek van Nieuwe energie te stimuleren en in goede banen te 
leiden. Hun doel is dat zoveel mogelijk mensen in Venlo zich daarin kunnen vinden.  
Vanuit Boekender Belang nemen we deel aan een aantal online bijeenkomsten om zo het 
proces mee te kunnen volgen en de mogelijkheid inspraak te hebben. 

 Stand van zaken sportpark Maassenhof 
o Hockeyvereniging HCB vertrekt helemaal van sportpark Maassenhof. 
o Inmiddels is duidelijk dat dit ingevuld zal gaan worden door voetgolf, wat nu gevestigd 

is op het Floriadeterrein. 

 Kernencarrousel 
Team Venlo@Weekend heeft besloten te stoppen met radioprogramma Venlo@Weekend 
en hiermee de kernencarrousel. Hierin werden de stadsdelen, kernen, wijken, etc. 
bevraagd over: - Wat speelt er? - Waar zijn de inwoners mee bezig? -Waarom is het er 
goed wonen? - Wat zijn de ontwikkelingen? etc. 
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 DrieDorpenOverleg 
o Door de kernen Blerick, Hout-Blerick en Boekend was de intentie uitgesproken om bij 

gebeurtenissen die bij de betrokken kernen samen spelen, ook gezamenlijk op te 
treden. 

o De uitvoering om gezamenlijk op te trekken blijkt moeilijk. Er is meerder malen als 
DrieDorpenOverleg in de media gecommuniceerd, zonder vooraf overleg met 
Boekender Belang. Standpunt is nu dat Boekender Belang zelfstandig is en blijft. 

 Boosterveldje 
In 2020 was er voor het vijfde seizoen een surveillancegroep van vrijwilligers, die nu alleen 
bij overlast op het Boosterveldje, een kijkje ging nemen. Er is weinig tot geen overlast 
geweest. 

  De Schakel | Website 
De digitale Schakel nieuwsbrief loopt en geabonneerde ontvangen deze. Er zijn 11 
(digitale) Schakel/Nieuwsbrieven uitgekomen in 2020.  
Men kan via de website van Boekender Belang een digitaal abonnement nemen op de 
Schakel. De geabonneerden ontvangen dan De Schakel nu in de vorm van een digitale 
nieuwsbrief. 

 Bekostiging wijk- en dorpsraden / Samenlevingsagenda 
Gemeente Venlo is met de voorzitters dorpsraden bezig met de invulling herbestemming 
gelden Samenlevingsagenda Wijk- en dorpsraden. 

 Donateursactie 
 De gebruikelijk te houden donateursactie van Boekender Belang is vanwege de Corona 

maatregelen afgelast. Een huis aan huis collecte was niet mogelijk. Een vrijwillige bijdrage 
overmaken via bank (NL25RABO 0107739542) is/wordt zeer op prijs gesteld. 

 Groenvoorziening en wandelroutes 
o Ben Verdellen heeft een oeuvreprijs gewonnen. Dit omvat o.a. een geldbedrag. Dit 

bedrag is (gedeeltelijk) beschikbaar gesteld om een “educatiebos” aan te leggen nabij 
het Koelbroek. De aanleg wordt in samenspraak met Herman Vaessen, 
Staatsbosbeheer, Gemeente en basisschool De Regenboog uitgevoerd. 

o De Wandelroutes worden onderhouden door onze vrijwilligers. 
o We hebben contact met de Provincie Limburg over hoe de “groene buffer zone 

Boekend”, bij de provincie op de kaart staat. 

 Ophalen zwerfvuil 
o Dit wordt uitgevoerd door enkele verenigingen van de Boekend. 
o 2 vrijgekomen routes van de Harmonie (gestopt met alle activiteiten) worden ingevuld 

door De Bekkerie. 
 
Slotwoord 
Het bestuur van Boekender Belang/Dorpsraad Boekend, bedankt iedereen die zich afgelopen jaar 
vrijwillig heeft ingezet voor ons dorp Boekend. Te noemen zijn oa. de vrijwilligers die betrokken 
zijn bij de windturbines, verbreding oostelijke afrit A73, de wandelroutes, het ophalen van 
zwerfvuil en het vervaardigen van de (digitale) Schakel/Nieuwsbrief. 

Namens het bestuur van Boekender Belang / Dorpsraad Boekend, 
Harry Verstegen, secretariaat 


